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Abstract (en)
Tablecloth (16) has first weakening lines (30, 36) so that edge regions (18, 20) of the tablecloth can be folded along the weakening lines. These
first weakening lines are arranged so that when the edge regions of the tablecloth are folded the outer side edges of the tabletop are covered by the
edge regions. The tablecloth also comprises second weakening lines (30.1, 36.1) in its folding edge regions. When the edge regions are folded, at
least two of the second weakening lines define an inner folding region in a corner region (40) of the tablecloth. Preferred Features: The tablecloth is
made of paper with a high cellulose content or a paper-containing material used in the production of shoe inner soles.

Abstract (de)
Eine Tischdecke (16) zum Bedecken der Platte eines Bier-Tisches besitzt erste Schwächungslinien (30, 36), die zumindest abschnittsweise so
vorhanden sind, dass Randbereiche (18, 20) der Tischdecke entlang der Schwächungslinien umbiegbar sind. Die ersten Schwächungslinien sind
so angeordnet, dass im umgebogenen Zustand der Randbereiche der Tischdecke die seitlichen Außenflächen (22) der Tischplatte (14) durch die
Randbereiche abgedeckt werden. Die Tischdecke (16) besitzt zweite Schwächungslinien (30.1,36.1) in ihren umbiegbaren Randbereichen, von
denen zumindest zwei Schwächungslinien in einem Eckbereich so vorhanden sind, dass sie im umgebogenen Zustand der Randbereiche den in
einem Eckbereich (40) der Tischdecke ausgebildeten Faltenoder Umschlagbereich begrenzen. <IMAGE>
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